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РЕФЕРАТ 

 

Дипломная работа: 65 с., 19 табл., 9 рис., 58 источников, 14 приложений. 

 

БАНКОВСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, АКТИВНЫЕ БАНКОВСКИЕ 

ОПЕРАЦИИ, ПАССИВНЫЕ БАНКОВСКИЕ ОПЕРАЦИИ, ПОСРЕДНИЧЕСКИЕ 

БАНКОВСКИЕ ОПЕРАЦИИ, АНАЛИЗ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ БАНКА 

 

Объект исследования – оценка деятельности ОАО ”АСБ Беларусбанк“ в 

условиях пандемии COVID-19. 

Предмет исследования -деятельность ОАО ”АСБ Беларусбанк“ в условиях 

пандемии COVID-19. 

Цель работы: Разработка мероприятий по развитию банковской 

деятельности ОАО ”АСБ Беларусбанк“ в условиях пандемии COVID-19. 

Методы исследования: табличный, абстрактно-логический, методы 

классификации и сравнительного анализа. 

Исследования и разработки: изучены основные аспекты банковской 

деятельности в условиях пандемии, проанализирована деятельность банков 

Республики Беларусь в условиях пандемии COVID-19; разработана 

дополнительная услуга по повышению эффективности деятельности ОАО ”АСБ 

Беларусбанк“ в условиях пандемии COVID-19. 

Область возможного практического применения: деятельность ОАО 

”АСБ Беларусбанк“ и других банков Республики Беларусь в условиях пандемии 

COVID-19. 

Технико-экономическая, социальная и (или) экологическая значимость: 

внедрение проектов ”Видеоконсультант“ и приложений ”Kids-Belarusbank“ и 

”Teens-Belarusbank“  позволит повысить рентабельность работы банка и обеспечит 

ему прямую финансовую выгоду. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 

материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а 

все заимствованные из литературных и других источников теоретические, 

методологические и методические положения и концепции сопровождаются 

ссылками на их авторов. 

 

 

________________ 

 (подпись студента)  
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SUMMARY 

 

Thesis: 65 pages, 19 tables, 9 figures, 58 references, 14 appendices. 

 

BANKING ACTIVITIES, ACTIVE BANKING OPERATIONS, PASSIVE 

BANKING OPERATIONS, INTERMEDIARY BANKING OPERATIONS, 

ANALYSIS OF THE BANK'S ACTIVITIES 

 

The object of the study is the activity of JSC ”ASB Belarusbank“ in the conditions 

of the COVID-19 pandemic. 

The subject of the study is the activity of JSC ”ASB Belarusbank“ in the 

conditions of the COVID-19 pandemic. 

The purpose of the work: Development of measures for the development of the 

banking activities of JSC ”ASB Belarusbank“ in the context of the COVID-19 pandemic. 

Research methods: tabular, abstract-logical, methods of classification and 

comparative analysis. 

Research and development: studied the main aspects of banking in the context of 

a pandemic, analyzed the activities of banks of the Republic of Belarus in the context of 

the COVID-19 pandemic; additional service to improve the efficiency of JSC "JSSB 

Belarusbank" in the context of the COVID-19 pandemic. 

Scope of possible practical application: the activities of JSC ”ASB Belarusbank“ 

and other banks of the Republic of Belarus in the context of the COVID-19 pandemic. 

Technical, economic, social and (or) environmental significance: the 

implementation of the ”Video Consultant“ and the ”Kids-Belarusbank“ and ”Teens-

Belarusbank“ applications will increase the profitability of the bank and provide it with 

direct financial benefits. 

The author of the work confirms that the computational and analytical material 

given in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all 

theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed from 

literary and other sources are accompanied by references to their authors. 

 

 

________________ 

(student's signature)  
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